

X1R-C 佳能接收器固件说明

- 一、请使用神牛固件升级软件 G1 打开该固件进行升级。G1 可在官网上下载。
- 二、版本号查看方法：在接收器关机状态下按住“GR”按键不放，然后开机，此时液晶屏显示软件版本号（如 10 版本：10U）。
- 三、版本说明：

版本	更新内容	日期
V18.1	1、用户可设置 RF ID。方式：同时按住 CH 和 GR 按钮开机，进入 RF ID 设置界面，短按或长按 CH 按钮，增大 ID 值；短按或长按 GR 按钮，减少 ID 值。等待 5s 后关机，ID 值已设置并保存。正常开机，ID 值影响 RF 接收。 2、修复在佳能 600EXII-RT 机顶灯上无法设置 Zoom 135mm, Zoom 200mm 的问题。	2018-08-21
V17	1、修复使用 Canon 580Ex II 或 430Ex II 在 M 模式下不能正常引闪的问题。	2016-08-29
V16	1、为兼容 XT-32（从不发送 Mode 设置），开机模式设置为 M。保留用户在机顶灯的模式设置，直到通过 RF 收到新的模式设置。 2、Multi 模式下，按下 Test 按钮，会持续频闪，直到松开按钮或达到预设闪光次数。	2016-07-18
V15	1、允许用户改变安装在接收器热靴上的闪灯的模式和输出值。	2016-06-07
V14	1、修复 双击减小频道后，不再接收新频道信号的问题。	2016-04-13
V13	1、与发射器端程序版本保持一致。	2016-03-24
V12	1、增加双击减少设置值的控制。	2016-03-15
V11	1、与发射器端程序版本保持一致。	2016-01-30
V10	1、在 M 或 Multi 模式下，输出功率最小可以设置到 1/256。	2015-12-18
V09	1、接收器 Test 按钮可以控制相机对焦和拍摄。	2015-12-12
V08	1、加强无线抗干扰能力，调整 CH9/CH12/CH15/CH18/CH21/CH24/CH27/CH30 的通道频率，此 8 个通道与旧版本不兼容，请将相关设备进行升级。	2015-11-26

V05	1、解决与相机 1DX 的兼容问题； 2、增加 Multi（频闪闪光功能）；	2015-10-27
-----	---	------------

注：详细规格请在官网（www.godox.com）下载最新说明书。

X1R-C Receiver (For Canon) Firmware Instructions

1. Please update the firmware with Godox firmware update software G1. G1 can be downloaded on the official website.
2. **Firmware Version Checking:** Switch the receiver off, then press the “GR” button and hold down. Turn the receiver on, and the firmware update version (e.g. Version 10 will read 10U) will be displayed on the LCD panel.
3. **Version Instructions:**

Version	Updated Contents	Date
V18.1	<ol style="list-style-type: none"> 1. The customer can set RF ID. Operation: press the CH and GR button simultaneously and power it on to enter the RF ID setting interface. Short or long press the CH button to add the ID value while short or long press the GR button to decrease. Power off the flash trigger after 5s, and ID value can be set and saved. Then, power it on, and the ID value will affect RF reception. 2. To solve the problem that Zoom 135mm and Zoom 200mm cannot be set on Canon 600EXII-RT. 	2018-08-21
V17	<ol style="list-style-type: none"> 1. To solve the triggering problem occurred in the M mode when using Canon 580Ex II or 430Ex II flash. 	2016-08-29
V16	<ol style="list-style-type: none"> 1. To compatible with XT32 series transmitter (which cannot be transmitted through Mode), power on the receiver to M mode. When the camera flash changes its mode, the receiver shall be changed to the same mode until receiving the setting value of the new mode through RF. 2. In Multi mode, press the Test button will achieve stroboscopic flash until loosing your hand or reaching the default flash times. 	2016-07-18

V15	1. The users are allowed to change the mode and output value of the camera flash that attached on the receiver.	2016-06-07
V14	1. To solve the problem that the new channel's signal is not received when diminish the channel amount by double-clicking.	2016-04-13
V13	1. To keep pace with the program of the transmitter end.	2016-03-24
V12	1. To add more control through double-clicking the buttons.	2016-03-15
V11	1. To keep pace with the program of the transmitter end.	2016-01-30
V10	1. To set the minimum power output to 1/256 in the M/Multi mode.	2015-12-18
V09	1. Press the Test button of the receiver can control the camera's focus and shooting.	2015-12-12
V08	1. In order to improve anti-interference ability, the frequency of CH9/CH12/CH15/CH18/CH21/CH24/CH27/CH30 has been adjusted. As these 8 channels are not compatible with the old version, please update the relevant product.	2015-11-26
V05	1. To solve the compatible problem of flash trigger and Canon 1DX camera. 2. Add Multi (stroboscopic function).	2015-10-27

Note: For more details, please download the newest instruction manual on the official website www.godox.com.